
Konijnen huppelen weer over Hoge Veluwe 

 

Het konijn is terug in nationaal park De Hoge Veluwe. Het beestje was bijna verdwenen uit 
het bos- en heidegebied, maar nadat in 2011 paren waren uitgezet in de bossen, is hun 
aantal vertienvoudigd. Dat blijkt uit tellingen van de boswachters, zo liet het park vrijdag 
weten.  

Ziektes 
Dierenziektes richtten sinds het begin van de jaren '90 een slachting aan onder konijnen in 
Nederland. Op de Hoge Veluwe bleef slechts op één plek een kleine populatie over, terwijl 
het konijn belangrijk is voor de biodiversiteit op met name de heidevelden en stuifzanden. 
Reptielen maken gebruik van de holen die zij graven en op konijnkeutels groeien planten die 
nergens anders in Nederland voorkomen.  

Verhuizing 
Beheerders van voetbalvelden en siergazons jagen juist op konijnen, omdat ze het gras 
vernielen. De Hoge Veluwe laat konijnenpopulaties die schade veroorzaken nu overbrengen 
naar het park. Daar is genoeg ruimte voor diverse gezonde en groeiende populaties, aldus 
het park. 

http://vroegevogels.vara.nl/Nieuwsdetail.1006.0.html?&tx_ttnews[tt_news]=366333&cHash=51bc95bc7a238d
83d8e701bab58a29fd 

 
 
 

 


